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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nem tartja-e visszásnak, hogy a Magyar Posta Zrt. 
„hatékony, gazdaságos működtetés” megteremtésére hivatkozva bocsájt el 300 embert, 
miközben az öt vezető tisztségviselő havonta 20.700.000.- forintot keres? 2." 

Tisztelt Miniszter Asszony!

A 4625.  szám  alatt  feltett  kérdésemre  vonatkozó  válaszát  köszönettel  megkaptam.  Örömömre
szolgál,  hogy a  Magyar  Posta  Zrt.  igyekszik  segíteni  a  csoportos  létszámcsökkentés  keretében
leépített munkatársak újbóli elhelyezkedését.

Ezzel kapcsolatban kérdezem, hogy a Társaság kap-e bármilyen visszacsatolást a segítő szándék
eredményességéről, és ha igen, úgy milyen arányban sikerül(t) elhelyezkedniük az érintett – egykori
– munkatársaknak?

Mindazonáltal  továbbra  is  azt  gondolom,  hogy sem a  társaság  munkavállalóinak-,  sem pedig  a
széles körű közvéleménynek az igazságérzetével nem találkozik az, hogy az öt vezető tisztségviselő
havonta 20.700.000.- forint javadalmazásban részesül.

Tisztelt Miniszter Asszony! Kérem ne vegye sértésnek, de mivel válasza nem adott a feleletet az
alábbi kérdésre, ezért azt megismétlem az alábbiakban:

Az esetleges külső-, és belső ellenőrzések milyen hiányosságokat tártak fel a Magyar Posta Zrt.
működésében?

Kérem válaszát az elmúlt három év vonatkozásában legyen kedves megfogalmazni.

Köszönettel:

Gyöngyösi Márton


